
Afdelingsbestyrelsesmøde 16. juli 2020 

  

Siden sidst: Corona havde sørget for, at der ikke er sket noget siden sidste møde 

  

P-plads problemet: Der kunne vi ikke blive enige om, hvad der skal gøres, fjerne gæste p- plads. 

Fjerne alle nummer så der ikke er faste pladser. Så det er først til mølle. Lade husstanden bestemme 

hvem der har råderet over pladsen, så det bliver så op til afd. mødet at stemme om løsning. 

  

Kommende afd. møde: Gennemgang af hvad der skal ske, og hvem der er på valg. De ønsker at 

forsætte. 

  

Evt.: Der er beboere, der spørger til renovering. Derfor er administrationen efter bestyrelsesmødet 

kontaktet, men der er desværre fortsat ikke nyt i sagen, da alle har fyldte ordrebøger. 

Administrationen vender tilbage, som meddelt i tidligere brev, så snart der er nyt i sagen. 

  

Da Bernt Klausen stopper, køber vi nogen flasker vin til ham, som vil blive afleveret til ham i den 

kommende uge  

  

Hilsen  

Annemarie Hagendam  

 


